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Referat til skolebestyrelsesmøde, tirsdag den 24. oktober 2023 

Tidspunkt: 17:00– 19:00 (Sandwich fra 16:45) 

Sted:   Mødelokalet på NE.  

Referent:  Michael Vork 

Til stede: TN, TFJ, NM, KSS, MV, Nina, Kaisa, Per, Torben, Tore, Jens Christian 

Fraværende:  

1) Godkendelse af referat fra sidste møde   (B) 

2) Godkendelse af dagsorden    (B) 

3) Status fra       (O) 

a. Ledelse 

i. Status gymnastiksal og personalerum (Fysisk bevægelse er indlagt 😉 

ii. Husets økonomi:  

Kristian orienterede om Husets økonomi. De overgår til privat klub. 

iii. Ungdomsklub proces 

9. oktober blev det nye budget vedtaget, med ændringer om at UK overgår til tre UK 
fremfor UK i alle klubber. Der nedsættes en arbejdsgruppe på tværs af klubberne.  

iv. Åbent hus og Pædagogisk dag – tilbagemelding 

KSS: Vi oplevede positive tilbagemeldinger på begge arrangementer. Godt at hele skolen 
kan være af sted sammen.  

Tema på pædagogisk dag var teamsamarbejde. 

b. Formandskab 

i. Mad-ordning 

Nina og MV tager over og ser NYH madordning.  

Nina tager på orlov i tre måneder og rejser udenlands. 

Tore fortalte om input der kom til åbent hus. 

c. Elevråd 

Affalds sorteringsordning er taget i brug med forsøg i to niende klasser.  

På FI kan vi godt undvære juletræ, men det skal erstattes af genbrugs julepynt, der kan benyttes 
år efter år. De unge efterlyser genbrugs julepynt. 

 

4) Forberedelse af Dialogmøde    (D) 

a. Forslag til temaer: Digital Dannelse (Klub), Trivsel (herunder diff. Mødetid) 

Forsøg i klubben med mobilfri klub i tre måneder 
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Tore: Kan vi have to temaer, Trivsel og digital dannelse 

Jens K: Skole/hjem samarbejdet, Aula, meddelelsesbog 

Nina: Vi skal se et dialogmøde som en form for videndeling 

Tine: Tema skal understøtte vores indsatser, pædagogik. Det kan f.eks være skolens børnesyn. 

Vi vælger at gå med temaet: TRIVSEL herunder underpunkter der toner retningen.  

 

b. Nedsættelse af arbejdsgruppe? (Husk kommunikation til forældre) 

Tore, Tine, Jens Christian. Per finder elever der vil indgå i arbejdsgruppen 

5) Arbejdsgrupper     (D) 

a. Branding af udskolingen/Filippa-vej    

i. Undersøgelse på 4. og 5. årgang (præsentation af resultater) 

Undersøgelsen blev gennemgået og den videre proces drøftet – gruppen går videre med 
brandingen af udskolingen 

b. Atrium-gård Filippa 

På pause 

c. Filippavej Skybrudssikring (på pause) 

6) Hjemmearbejdsfri Skole     (D) 

a. Procesplan 

Kristian fremlagde procesplan, som løber frem til juli 2025 til vedtagelses af princip for 
hjemmearbejdsfri skole. Arbejdsgruppe nedsættes i januar 2024.  

7) Nationale overgangstest og afgangsprøver 

Udskydes til næste møde    (D) 

8) Grøn skole og Bæredygtighed    (D) 

a. Kort oplæg om proces (Elevrådskontaktperson og elevråd) 

Udskydes til næste møde 

9) Evt.      (O) 

a. Madspildsprojekt i Madkundskab 


